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02. Oktober 2023 kl. 16.15 i Saunaen

1) Formalia

a ) Valg af dirigent

Hjalte blev valgt som dirigent

b ) Valg af referent

Viktor S. Kløvedal

c ) Tilstedeværende

10 Datalogi, 5 Matematik, 2 Anvendt matematik, 6 Data Science, 1
Matematik Økonomi, 0 Kunstig Intelligens, 1 fra Prosa.

2) Forplejning

Pizza kl 17, og der er slik nu (sponsoreret af Peter Bekgaard)

3) Hvad er Fagrådet og hvad laver Bestyrelsen

Fagrådet står for brætspil og faciliteterne i Saunaen. Der har været nogle små
problemer med at der ikke er blevet lavet ny kaffe på kaffemaskinen, det samme
gælder for sodavand og øl, hvor det er kutyme at man fylder køleskabet op når
det er ved at være tømt.
Derudover laver vi arrangementer som Velkommen til Imada for nye studerede.
Bindeled med andre fagråd, fagforeninger osv. Vand og øl-ordningen er også noget
fagrådet laver. Vi vil også gerne hjælpe andre ude for bestyrelsen med at få stablet
begivenheder på benene.

4) Festministeriet + Saunabar

Den nye formand for festministeriet har ordet Siw.
Festministeriet holder sunabar en gang om måneden hvor mange fra IMADA kom-
mer men også folk fra andre fagråd. Det er altid super hyggeligt.
Derudover står de for at afholde større fester, f.eks. er de i gang med at planlægge
en fest i samarbejde med Biologernes fagråd (FBI).
Den årlige hyttetur lægger i forårs-semesteret i en spejderhytte.
Der har lige været generalforsamling i festministeriet og de afholder bestyrelses-
møde snart hvorefter mere vil blive udmeldt.

5) Råd og nævn

a ) Studienævn

Katrine forklarer:
Der vil snart være nyt valg, mere info vil komme på mail. De hjælper
med juridiske ting for studerende som f.eks. hvis en eksamen skal tages
om. Medlemmer i studienævnet hjælper med at vurdere disse sager.
De gennemgår også alle evalueringer for fag.
Laura er nuværende medlem.

b ) Undervisningsudvalg
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Hjalte forklarer:
Internt organ som står for at evaluere kurser, de godkender også nye
kurser. Der er ikke kun ét udvalg, men næsten et for hver uddannelse.
Har for nyligt lavet en trivselsundersøgelse som skal hjælpe med at gøre
det mere behageligt at fælge kurser.
Der er ikke officielt valg, men mere ad-hoc. Tag kontakt til fagrådet
eller direkte til undervisningsudvalget hvis man er interesseret i at være
medlem.
Data-science har et referencegrupper som er mere uformelt men laver
ligende opgaver.

c ) Institutråd

Robert forklarer:
Råd uden politisk magt. IMADAs ledelsesgruppe holder møder med
rådet hvor ledelsen kan få input fra de studerende.
Nuværende medlemmer: Eskil og Bastian

d ) Arbejdsmiljøudvalg

Medlem: Tobias tidligere medlem, Mads Anker overtager posten.
Repræsentere primært instruktorerne.

6) Fremtidige arrangementer

Event-hjulet i saunaen viser et overblik over alle kommende arrangementer. Der
er også en plakat med info om hvordan man kan få IMADA arrangementer i sin
egen kalender.
a ) Brætspilstirsdag

Katrine forklarer:
Hver tirsdag kan man mødes uformelt og spille brætspil. Fagrådet hjæl-
per med at facillitere det

b ) Filmaften

På torsdag er der den første filmaften hvor vi ser The Imitation Game.

c ) Krea-hygge

I morgen er der Krea-hygge samtidig med brætspilstirsdag, hvor kon-
ceptet er at man tager sit eget kreative projekt med og sidder og hygger
sig med andre sammen i saunaen.

d ) Mal din kop

Ida forklarer:
På onsdag i næste uge kl 14, har man mulighed for at komme og male
sin kop som man kan have ståene i saunaen til at drikke kaffe og the af.
Det er også en mulighed for alle nye at få deres egen personlige kop.

Sidespring Der kommer en ny guide til kaffemaskinen da den nye
kaffemaskine kan være lidt tricky at bruge.

e ) Årsfest med IMADA
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Fagrådet har arrangeret en separat tilmelding hvor de har sørget for
IMADA kan sidde sammen til spisningen. Sidste år var IMADA det
fakultet med flest tilmeldte. Hvis man har bestilt biletter, kan de hentes
på specialekontoret (Tegnestuen) de næste par dage. (Man vil også have
modtaget en mail)

Vi holder en pause til vi har spist pizza

7) Valg af et nyt medlem

Opdateret deltagerliste til valget:
10 Matematik, 2 Anvendt matematik, 15 Dataloger (14 fra nul), 6 Data Science,
1 Matematik økonomi, 0 Kunstig intelligens, 1 Prosa (ikke stemmeberettiget)
Matinus forklare hvad det indebære det at være medlem af bestyrelsen: Man er
med til at arrangere arrangementer. Vi har en gruppechat hvor vi skriver hvem
der kan hjælpe til når der er småting. Vi laver sociale arrangementer sammen, vi
har f.eks. afhold tour de chambre sammen for at lære hinanden bedre at kende.
Man skal forvente at man skal bruge noget tid (et par timer om ugen) på det,
men det vil forhåbentligt også være rigtig hyggeligt. Det er også en god måde at
blive mere integreret på IMADA og udvide sit netværk.
Morten er den eneste som stiller op, derfor er der ikke kampvalg og han er hermed
valgt ind og bestyrelsen har igen 10 medlemmer.

8) Eventuelt

a ) Repræsentant fra Prosa

Mads kommer fra prosa og er med fordi de har haft svært ved at få
kontakt til IMADA. De er interesseret i at lave flere arrangementer med
IMADA, på vores præmisser.

Hjalte erklærer hermed den ekstraordinære generalforsamling ovre.
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